
 

 

PROTOKÓŁ NR 21/Z/2024 

ZE SPOTKAŃ ZARZĄDU 

POLSKIEGO ZWIĄZKU JEŹDZIECKIEGO  

Z SIEDZIBĄ W WARSZAWIE 

Z DNIA 5-6 GRUDNIA 2024 R. 

PODCZAS CAVALIADY W POZNANIU  

 

Podczas Cavaliada Poznań 2024 Zarząd Polskiego Związku Jeździeckiego z siedzibą w War-

szawie, ul. Gilarska 5, 03-589 Warszawa, zarejestrowanego w rejestrze przedsiębiorców oraz 

rejestrze stowarzyszeń innych organizacji społecznych i zawodowych, fundacji oraz samodziel-

nych publicznych zakładów opieki zdrowotnej Krajowego Rejestru Sądowego, prowadzonym 

przez Sąd Rejonowy dla m.st. Warszawy w Warszawie, XIV Wydział Gospodarczy Krajowego 

Rejestru Sądowego pod numerem KRS 0000100491, NIP 1180027129, REGON 000866478 

(dalej jako PZJ) odbył następujące spotkania i omówił wstępnie tematy: 

 

1. Spotkanie z komisją powożenia 5.12.2024 

Obecni 

Ze strony zarządu: Tomasz Siergiej, Aleksander Wechta, Patrycja Kaczorowska 

Ze strony komisji: Dagmara Małecka, Ryszard Szymonia, Marek Baryłko, Janusz Adamek 

Przewodniczący komisji powożenia omówił przygotowaną prezentację opisującą udział kadr w 

zawodach i zgrupowaniach zorganizowanych w 2024 roku.  

Wskazał na wysokie wyniki kadry młodzieżowej oraz bardzo dobre wyniki Wiktorii Kwiatek 

w MŚMP, co może wskazywać na dobrą reprezentację i wyniki dla Polski na przyszłość.  

Omówiono pomysł zatrudnienia trenera i koordynatora dla konkurencji.  

W porozumieniu z biurem zostały przygotowane rankingi konkurencji. 

Zarząd przekazał informacje na temat zarządzenia MSIT nr 19/2024 mówiącego o transparent-

ności w związkach sportowych, poprosił o aktualizację przepisów konkurencji, przygotowanie 

Regulaminu powołań do KN i powołań na zgrupowania oraz planu startów na 2025 w celu 

przygotowania preliminarzy do MSiT na 2025 rok. 

Konferencja konkurencji odbędzie się 11.01.2025 w Boszkowie.  

 

 

 



 

 

 

2. Spotkanie z komisją ujeżdżenia 5.12.2024 

Obecni 

Ze strony zarządu: Tomasz Siergiej, Aleksander Wechta, Patrycja Kaczorowska 

Za strony komisji: Andrzej Sałacki, Daniel Karpiński, Katarzyna Widalska 

Trener Andrzej Sałacki omówił najważniejsze starty i możliwości powołań do KN na 2025 rok. 

W tej chwili 4 pary mają zagrania na ME we Francji.  

Omówiono zmianę w przepisach odnośnie możliwości ich tłumaczenia nie przez tłumacza 

przysięgłego ze względu na branżowe słownictwo i dostosowanie przepisów do realiów kon-

kurencji.  

Zwrócono uwagę na potrzebę wcześniejszej koordynacji kalendarza i wyboru organizatora MP 

w 2025 r. 

Zarząd przekazał informacje na temat zarządzenia MSIT nr 19/2024 mówiącego o transparent-

ności w związkach sportowych, poprosił o aktualizację przepisów konkurencji, przygotowanie 

Regulaminu powołań do KN i powołań na zgrupowania oraz planu startów na 2025 w celu 

przygotowania preliminarzy do MSiT na 2025 rok. 

Konferencja konkurencji odbędzie się 18.12.2024 godz 18.00 online  

 

3. Spotkanie z komisją skoków przez przeszkody 6.12.2024 

Obecni 

Ze strony zarządu: Tomasz Siergiej, Patrycja Kaczorowska, Aleksander Wechta, Kaja Koczu-

rowska-Wawrzkiewicz, Dominik Nowacki 

Ze strony komisji: Jan Vinckier, Grzegorz Kubiak, Tomasz Włodarski, Szymon Tarant, Dawid 

Kubiak, Wojciech Wojcianiec, Krzysztof Kierzek. 

Omówiono starty zawodników w 2024 roku.  

Trener Jan Vinkler przedstawił zarządowi zasady kwalifikacji do KN seniorów 2025 oraz 

wstępne propozycje nominacji.  

Dawid Kubiak poruszył temat rosnących kosztów zawodów, a co za tym idzie kosztów przy-

gotowania konia do startu w najważniejszych imprezach. Postanowiono zorganizować szerokie 

spotkanie środowisk: zawodników, organizatorów i sędziów w celu rozmowy i znalezienia 

kompromisów.  

Omówiono założenia PLJ na 2025 Pan Szymon Tarant zobowiązał się przygotować Regulamin 

PLJ. 



 

 

Trenerzy młodzieżowej kadry przedstawili plany na 2025 i omówili stan KN w tym sezonie.  

Poruszono temat aktywizacji klubów poprzez udział w rywalizacji klubowej. 

Zarząd przekazał informacje na temat zarządzenia MSIT nr 19/2024 mówiącego o transparent-

ności w związkach sportowych, poprosił o aktualizację przepisów konkurencji, przygotowanie 

Regulaminu powołań do KN i powołań na zgrupowania oraz planu startów na 2025 w celu 

przygotowania preliminarzy do MSiT na 2025 rok. 

 

4. Spotkanie z komisją DIM 6.12.2024 

Obecni 

Ze strony zarządu: Tomasz Siergiej, Patrycja Kaczorowska, Dominik Nowacki, Kaja Koczu-

rowska- Wawrzkiewicz, Aleksander Wechta 

Ze strony komisji: Marta Stołowska Lubońska, Weronika Filipiak, Patrycja Witkowska, Grze-

gorz Kubiak 

Komisja przedstawiła szczegółową prezentację podsumowującą szczegółowe starty dzieci i 

młodzieży na zawodach DIM i MP/PP/HPP/ OOM.  

Wskazano na problem zmiany wieku dla młodzika w ujeżdżeniu z 8-11 do 8-9 lat co spowodo-

wało brak zawodników w tej kategorii.  

Komisja DIM zauważyła, że wszystkie kategorie wiekowe dzieci są brane do punktacji SSM 

co przekłada się bezpośrednio na dofinansowania z MSiT nie tylko dla PZJ ale również na 

WZJ-ów i klubów.  

Ponadto uzyskane dobre wyniki w imprezach mistrzowskich pozwalają występować dzieciom 

o stypendia sportowe w ich miejscach zamieszkania.  

Poruszono temat braku startujących dzieci w WKKW, omówiono założenia nowego projektu 

Cross dla wszystkich i potrzeby jego rozwoju oraz rozwoju zawodów łączących konkurencje.  

Komisja omówiła imponujący kalendarz imprez DIM i poinformowała zarząd, że terminy zo-

stały potwierdzone z organizatorami przez zamknięciem kalendarza.  

Zwrócono uwagę na wpisywanie nowych organizatorów do kalendarza PZJ tylko po uzyskaniu 

pozytywnej opinii WZJ-u i wcześniejszej organizacji ZR.  

Omówiono zasady pomiarów kuców i uzyskiwanych certyfikatów oraz braku ogólnodostępnej 

bazy. Zwrócono uwagę na nieprawidłowości w tym zakresie i postanowiono powiadomić 

Rzecznika dyscyplinarnego PZJ.  

Omówiono potrzebę przekazywania zgłoszeń na zawody FEI przez biuro PZJ oraz przesyłania 

oficjalnych wyników zawodów w celu aktualizacji rankingów.  

Kaja Koczurowska-Wawrzkiewicz zaproponowała aby rankingi były miesięczne. 



 

 

Zwrócono uwagę na potrzebę ujednolicenia przepisów DIM z przepisami ogólnymi i przepi-

sami konkurencji. Zostanie zorganizowane spotkanie Kolegium sędziów z reprezentantami ko-

misji DIM.  

Regulamin OOM pozostaje na 2025 bez zmian.  

Omówiono potrzebę lepszej koordynacji wyjazdów kadry młodzieżowej na zawody międzyna-

rodowe.  

Zarząd przekazał informacje na temat zarządzenia MSIT nr 19/2024 mówiącego o transparent-

ności w związkach sportowych, poprosił o aktualizację przepisów konkurencji, przygotowanie 

Regulaminu powołań do KN i powołań na zgrupowania oraz planu startów na 2025 w celu 

przygotowania preliminarzy do MSiT na 2025 rok. 

 

Spotkanie zarządu 6.12.2024 

Obecni: Tomasz Siergiej, Dominik Nowacki, Patrycja Kaczorowska, Aleksandra Wechta, Kaja 

Koczorowska- Wawrzkiewicz 

1. Omówiono możliwość zamówienia kalendarzy na 2025 rok. 

2. Omówiono oferty na organizację MP w rajdach. Postanowiono zorganizować spotkanie 

online z zainteresowanymi stronami.  

3. Omówiono spotkanie z Komisją etyki. Ustalono termin wstępny na 17.01.2025 online. 

4. Omówiono coroczne wręczenie nagród na najlepszego zawodnika w danej konkurencji za 

2024 rok na podstawie wyników rankingu FEI i zorganizowanie wydarzenia podczas Cava-

liada Sport. 

5. Omówiono pismo Artura Bobera w sprawie objęcia patronatem honorowym działań Polskiej 

Cyfrowej Biblioteki Jeździeckiej. 

6. Omówiono zakres mediacji ws Pana Marcina Woldańskiego przeciw PZJ. 

7. Omówiono możliwość zorganizowania wystawy zdjęć Pana Łukasza Kowalskiego z IO Pa-

ryż 2024. 

8. Omówiono możliwość zorganizowania w 2025 roku konferencji „Partnerstwo na medal” i 

Gali PZJ.  

9. Ustalono termin zarządu PZJ na 19.12.2024 w siedzibie związku. 


